
O alcalde de Gondomar esixe a Melytour e ATSA que acorden itinerarios e eviten a supresión de liñas.
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- Fernando Guitián sostivo unha reunión coas empresas na que tamén demandou a resolución
do "conflito de competencias" polo que os autobuses de ATSA non entran en Gondomar
deixando os pasaxeiros en Mañufe.
-Na xuntanza, o rexedor trasladou o seu rexeitamento fronte á redución de liñas planificada
polas empresas.
O Concello de Gondomar non aceptará a  redución de liñas proposta polas empresas  Melytour
e ATSA e formula un acordo entre ambas as dúas para compartir horarios. Así reiterouno o
alcalde do municipio, Fernando Guitián, nunha reunión mantida co Director Xeral de Mobilidade
da Consellería de Medio Ambiente, Miguel Rodríguez Bugarín, e representantes de ambas as
dúas empresas de transporte.

      

No encontro, o alcalde Fernando Guitián mostrou o seu rexeitamento ante a proposta de
Melytour de suprimir varias frecuencias do seu servizo a Vigo por Vincios; anuncio ao que se
suma a formulación de ATSA polo que reduciría as súas viaxes a Vigo pola Ramallosa.
Dende o Concello de Gondomar instouse ambas as dúas empresas a que chegasen a un
acordo para axustar horarios e compartir frecuencias, sempre e cando o servizo chegue ata a
Estación de Autobuses do municipio. "Dende o Concello buscamos unha mellora do servizo e
unha solución eficaz para todos os veciños de Gondomar e parroquias. Cremos factible que se
estableza un acordo entre ambas as dúas empresas para que compartan as frecuencias
actuais readaptando os seus horarios", explica Guitián.
Para isto, ambas as dúas concesionarias deberán resolver o conflito de competencias polo que
os autobuses de ATSA non entran en Gondomar deixando os pasaxeiros en Mañufe, mentres
que os de Melytour si chegan ata a Estación de Autobuses.
Fernando Guitián recoñece que "a Consellería se mostrou receptiva ante esta formulación e
que agora só queda esperar a resposta de Melytour e ATSA que se comprometeron a analizar
nosa proposta".
Tamén estiveron presentes no encontro, o concelleiro de Medio e Servizos de Gondomar, Juan
Carlos González, o subdirector xeral de mobilidade e o técnico da Consellería.
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